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PROTOKÓŁ NR 117  / 2004 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
                                       z dnia 04 listopada  2004  roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu . 
 Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie 8.30 zakończono o  
godzinie 14.30 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Józef Sulikowski                  - Starosta Wągrowiecki 
2. Michał Piechocki                 - Wicestarosta   
3. Tomasz Kranc                     - Członek Zarządu Powiatu 
4. Tadeusz Synoracki              - Członek Zarządu Powiatu 
5. Andrzej Wieczorek             - Członek Zarządu  Powiatu  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 

6. Andrzej Sebastyański            -  Sekretarz Powiatu 
8.  Irena Woźniak                       -  Kierownik Powiatowego Centrum  
                                                       Pomocy Rodzinie w Wągrowcu  
9. Gabriela Markiewicz              -  Dyrektor Domu Pomocy Społecznej  
                                                       w Srebrnej Górze   

10.Wacław Ptak                            - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg  
                                                         w Wągrowcu                                                               

   11.Loretta Seemann                     -   Referent  w Wydziale  
                                   Spraw Obywatelskich  

    12. Jarosałw Fertsch                    -   Kierownik Wydziału  Oświaty  
   13. Anna Bosacka                        -  z-ca Kierownika  Wydziału Geodezji  
   14. Teresa Przybylska                  -   pracownik Pracowni RTG 
   15. Piotr Czapracki                       -  Inspektor Nadzoru Budowlanego 
   16.Ryszard Stefański                    -  Przedstawiciel  Firmy     
                                                           „WAGROBUD” 
   17.Radosław Kubisz                      - Rzecznik prasowy 
   18.Mariola Substyk                       -  protokolantka 
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag                
i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia  Zarządu z dnia 28 października   
2004 r. 
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3. Informacja Starosty i Wicestarosty  o działaniach między 
posiedzeniami Zarządu. 

4. Zaopiniowanie programowych propozycji dotyczących rozwoju oraz 
poszerzenia działalności Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej 
Górze. 

5. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta Wągrowca o ujęcie w 
projekcie budżetu powiatu zadań związanych z budową chodników. 

6. Rozpatrzenie projektu dodatkowych robót przy termomodernizacji 
Bursy Szkolnej. 

7. Rozpatrzenie  wniosku pracowni RTG o wyrażenie zgody na 
długoterminową  dzierżawę wynajmowanych pomieszczeń w 
budynku byłej przychodni. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały Rady 
Powiatu Wągrowieckiego nr XVII/71/2004 z dnia 30 marca 2004 
roku w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków 
PFRON przeznaczonych na te zadania w 2004 roku. 

9. Przedstawienie projektu porozumienia w sprawie  umieszczenia 
dziecka w rodzinie zastępczej i wysokości świadczeń przysługujących 
rodzinie zastępczej. 

10. Rozpatrzenie wniosków o przyznanie dotacji na realizację zadań 
powiatu przez organizacje pozarządowe. 

11. Ustalenie  wysokości nagród pieniężnych dla kierowników jednostek 
organizacyjnych powiatu z okazji Narodowego Święta 
Niepodległości. 

12. Podjecie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Zarządu Powiatu z 
dnia 07.10.2004 r. dot. wyrażenia zgody na zbycie środków trwałych 
w ZSP Nr 1 w Wągrowcu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na umieszczenie herbu 
Powiatu Wągrowieckiego na medalu okolicznościowym, który ma 
być wydany z okazji 20-lecia SOSW. 

14. Rozpatrzenie wniosku Towarzystwa Sportowego w Wągrowcu o 
zwolnienie z opłat za najem sali sportowej w I LO w Wągrowcu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania środka 
trwałego z Bursy Szkolnej Nr 1 w Wągrowcu na rzecz Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2004 rok. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w układzie wykonawczym  

budżetu powiatu na 2004 rok. 
18. Zapoznanie z projektem wystąpienia Zarządu Powiatu do Urzędu 

Marszałkowskiego  o przydział środków finansowych na budowę sali 
gimnastycznej w Gołańczy z Totalizatora Sportowego. 

19. Rozpatrzenie wniosku ZSP Nr 2 o zwiększenie środków na remont 
sali UAM . 
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20. Rozpatrzenie porozumienia Burmistrza Miasta Wągrowca o 
refundację budowy ronda Leśna - Dębińska. 

21. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu.  
22. Uwagi i wnioski.  

 
 
 
Ad 1 
 
Odczytano porządek obrad Zarządu bez zgłaszania uwag.  
 
Ad 2 
 
Przyjęto protokół  posiedzenia  Zarządu z dnia 28 października  2004 roku. 
 
Ad 3 
 
Starosta i Wicestarosta  uczestniczyli  w spotkaniu z Przewodniczącą 
Komisji Finansów  w sprawie  inwestycji w powiecie wągrowieckim.  
Pan Tomasz Kranc  uważa, że powinniśmy ostrożnie podchodzić do 
ścinania budżetu, ponieważ  jeszcze nie wiadomo na jakie wnioski 
inwestycyjne dostaniemy dofinansowanie ze środków Unijnych.  Starosta 
uczestniczył w spotkaniu z p.Przybylskim , na którym omawiano sprawę 
terenu przeznaczonego pod lądowisko . Starosta uczestniczył w spotkaniu z 
Dyrektorem Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  w sprawie   
uroczystości związanej z obchodami 20-lecia istnienia placówki. 
Wicestarosta uczestniczył w spotkaniu w Wielspnie  z Lektorem UAM w 
sprawie  współpracy dot. otwarcia nowego kierunku studiów. Wicestarosta 
wraz z Panią Skarbnik Danutą Królczyk   analizowali projekt budżetu 
powiatu na 2005.Wicestaroista uczestniczył w spotkaniu  w Bursie Szkolnej 
dot. wyboru  dodatkowych  kolektorów  słonecznych. 
  
Ad 4 
 
Pani Gabriela Markiewicz Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej 
Górze zreferowała programowe propozycje dotyczące rozwoju oraz 
poszerzenie działalności DPS w Srebrnej Górze. Pani Dyrektor powiedziała 
m.in., że zwiększyło się zainteresowanie  usługami DPS. Na dzień dzisiejszy  
na nowych zasadach przyjęliśmy 8 osób. Mam nadzieje, że od stycznia 2005 
r. sytuacja się ustabilizuje i DPS będzie funkcjonował normalnie w myśl 
nowych przepisów. Pani Dyrektor poinformowała o propozycjach  
poszerzenia działalności w DPS. Szczegółowa informacja stanowi załącznik 
nr 1 do niniejszego protokółu. Zdaniem Zarządu Powiatu DPS miały dotacje 
i jest niedofinansowanie , a teraz jeżeli dotacji nie  będzie to zabraknie 
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środków finansowych na  koszty remontów i utrzymanie Domu, ponadto 
należy  przeprowadzić rozeznanie pod względem zapotrzebowania 
świadczonych usług przez DPS. Następna sprawa nad , którą należy się 
zastanowić to czy w DPS będzie możliwe świadczenie usług poniżej 
określonego standardu. W tej chwili Zarząd  nie podejmie żadnej decyzji do 
chwili wyjaśnienia z Konserwatorem Zabytków i Wojewodą Wielkopolskim 
sytuacji prawnej pod względem własności DPS i później dopiero będzie 
można podjąć działania. Oczywiście powinny być przygotowane koncepcje 
do tych działań. 
 
Ad 5 
 
Pan Wacław Ptak Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu  
przedstawił  wniosek Burmistrza Miasta Wągrowca o ujęcie w projekcie 
budżetu powiatu zadań związanych z budową chodników.  Zdaniem 
Zarządu,  powiatu nie stać na  wykonanie wszystkich zadań wskazanych w 
przedstawionej propozycji  Pana Dyrektora i najpierw należy zabezpieczyć i 
robić miejsca szczególnie niebezpieczne. Zarząd wystąpi do Gmin  Powiatu 
Wągrowieckiego z zapytaniem ile gminy dofinansują ze swojego budżetu do 
propozycji zgłoszonych przez Gminy? Po uzyskaniu  stosownych 
odpowiedzi temat ten  będzie przedmiotem obrad w późniejszym terminie. 
Pan Tomasz Kranc  zapytał , jak wygląda zaawansowanie prac przy 
projektach drogowych . Pan Ptak wyjaśnił , że  wnioski  zostały złożone na  
ERDF – rewitalizacja w Wapnie, plany sytuacyjne są przygotowane do 
wglądu,  problem gazowniczy występuje przy zaawansowaniu prac  ul. 
Leśnej , ale trwają rozmowy. Myślę , że uzyskamy pozwolenie. 
Szczegółowa informacja dot. propozycji  budowy chodników   stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 6 
 
 Zarząd Powiatu zapoznał się  z projektem dodatkowych robót związanych  
z termomodernizacją Bursy Szkolnej, które przedstawili Pan Piotr Czapracki 
- Inspektor Nadzoru Budowlanego , Pani Iwona Brudz - Dyrektor Bursy 
Szkolnej w Wągrowcu , Pan  R. Stefański przedstawiciel firmy 
WAGROBUD. Pani dyrektor poinformowała o dodatkowych pracach jakie 
wystąpiły  w wyniku  wykonywania prac  przy termomodernizacji budynku 
Bursy ,a który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Ponadto Pan 
Piotr Czapracki poinformował kwotowo ile  to będzie kosztowało  i 
uzasadniał  dlaczego wystąpiły  te dodatkowe prace. 
Zdaniem Zarządu   na etapie projektowania nie zostało wszystko 
uwzględnione i  dopiero teraz  dochodzą  dodatkowe koszty  , co nie 
powinno mieć miejsca. 
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Pan P.Czapracki poinformował , że ogółem  z tymi dodatkowymi kosztami 
wartość zadania będzie opiewała na ok. 375.000 z vat. 
Należy sporządzić aneks do umowy  na czas wykonania robót   i przedłużyć 
termin wykonania prac termomodernizacyjnych do 15 grudnia  br.  
Zarząd  pozytywnie   rozpatrzył wniosek dot. wykonania dodatkowych robót 
w Bursie Szkolnej. 
Zdaniem Zarządu  należy wyjaśnić  czy w pomieszczeniach piwnicznych 
Bursy , mogą być sale lekcyjne na prace techniczne? 
Ponadto Pan Czapracki  wyjaśnił kwestię zalania I LO w Wągrowcu. 
Poinformował, że nie były to zalania punktowe , ale na dość dużej 
powierzchni.  Wszystkie uszkodzenia wykonawca podejmuje się naprawić 
na swój koszt.  
 
Ad 7 
  
Pani Anna Bosacka zastępca Kierownika Wydziału Geodezji oraz Pani 
Przybylska  pracownik pracowni TRG w Wągrowcu przedstawiły wniosek  
o wyrażenie zgody na długoterminową dzierżawę wynajmowanych 
pomieszczeń w budynku byłej przychodni.  
Zarząd Powiatu  w stosunku głosów 4 za, przy jednym głosie 
wstrzymującym  wyraził zgodę na  długoterminową dzierżawę 
wynajmowanych pomieszczeń w budynku byłej przychodni  na 7 lat i na 
remont sanitariatów natomiast modernizację instalacjii elektrycznej należy 
wykonać we własnym zakresie. 
Wniosek w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad 8 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu  
Wągrowieckiego w sprawie  zmiany uchwały Nr XVII/71/2004 z dnia              
30 marca 2004 roku w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości 
środków PFRON przeznaczonych na te zadania w 2004 roku, który 
zreferowała  Pani Irena Woźniak Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Wągrowcu.  Powyższy projekt stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokółu. 
 
Ad 9 
 
Pani Irena Woźniak Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Wągrowcu  przedstawiła  projekt porozumienia w sprawie  umieszczenia 
dziecka w rodzinie zastępczej i wysokości świadczeń przysługujących 
rodzinie zastępczej. Zdaniem Zarządu należy w dalszym ciągu monitorować 
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i  występować  z informacjami do społeczeństwa dot. rodzin zastępczych. 
Natomiast Zarząd Powiatu wystąpi do Miasta Poznań z zastrzeżeniami  dot. 
działalności instytucji PCPR w Poznaniu oraz Domu Dziecka w Gnieźnie. 
Zarząd  umowę w tej kwestii podpisze z datą  4 listopada br. na zapłatę 
należności do końca roku bieżącego , a  zaległą kwotę  zapłacimy w 
styczniu 2005 roku. Porozumienie z Powiatem Chodzieskim o przekazanie 
dziecka w rodzinie zastępczej Zarząd zaopiniował pozytywnie. 
Zarząd wnosi , aby Kierownik PCPR wyjaśnił  wydatkowanie środków z 
PFRON-u, czy muszą być  przelane do końca br ? (Chodzi o WTZ w 
Wapnie). 
 
 Ad 10 
 
Pani Loreta Seemann referent w Wydziale Spraw Obywatelskich  oraz Pan 
Tadeusz Synoracki Przewodniczący Komisji ds. rozpatrywania ofert 
przedstawili  wnioski o przyznanie dotacji na realizację zadań powiatu przez 
organizacje  pozarządowe. Pan  Synoracki  poinformował,  że  Komisja 
wnosi o umniejszenie kwoty dla Klubu „ Ogniwo” do  3.000 zł. 
Jedna oferta   musi być jeszcze  rozpatrzona przez Komisje.  
Jako Przewodniczący tej komisji wnoszę , aby Zarząd zaakceptował 
wszystkie propozycje   rozpatrzone przez Komisję tak jak jest zapisane w 
protokole z posiedzeń Komisji, a który stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokółu. Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował powyższe 
propozycje wnosząc,  aby  wnioski Stowarzyszenia „ Rehabilitacja” zostały  
sfinansowane  ze środków PFRON. 
Protokół Komisji ds. ofert stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 11 
 
Zarząd Powiatu  ustalił wysokość nagród pieniężnych  dla kierowników  
jednostek organizacyjnych powiatu z okazji Narodowego Święta 
Niepodległości  dla :  
Pani Beaty Korpowskiej  –  1200 zł. 
Pana Konrada Babiaczyka – 1100 zł. 
Pana Leszka Dalke  - 1200 zł. 
Pani Ireny Woźniak  - 1100 zł.  
oraz  w stosunku głosów 3 za, przy jednym głosie przeciwnym i jednym 
głosie wstrzymującym, ustalił wysokość nagród dla dyrektorów jednostek 
oświatowych  dla: 
Pana Ireneusza Biniewskiego – 1500 zł. 
Pana Jarosława Berendta - 1500 zł. 
Pana Władysława Purczyńskiego - 1500 zł. 
Pani Małgorzaty Osuch – 1500 zł. 
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Pani Iwony Grzegorzewskiej – 1500 zł. 
Pana Karola Krusia –1500 zł. 
Pani Anny Wolickiej  –1500 zł. 
Pani Iwony Brudz- 1500 zł. 
Pani Elżbiety Rożnowskiej- 1500 zł. 
 
Ad 12  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie ( 5 obecnych)   podjął uchwałę w sprawie 
zmiany uchwały Zarządu Powiatu Wągrowieckiego z dnia 07.10.2004 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zbycie środków trwałych w ZSP Nr 1 w 
Wągrowcu, a przedstawioną przez Pana Jarosława Fertscha Kierownika 
Wydziału Oświaty. 
 
Powyższa uchwała stanowi nr 7 do niniejszego protokołu.  
 
Ad 13 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie (5 obecnych)   podjął uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na umieszczenie Herbu Powiatu Wągrowieckiego na 
medalu okolicznościowym , który ma być wydany z okazji 20-lecia SOSW. 
Powyższą uchwałę przedstawił Kierownik Wydziału Oświaty Jarosław 
Fertsch i stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.  
 
Ad 14 
 
Zarząd Powiatu wniosek Towarzystwa Sportowego w Wągrowcu o 
zwolnienie z opłat za najem sali sportowej w I LO w Wągrowcu , będzie 
rozpatrywał na następnym posiedzeniu Zarządu , po przygotowaniu   
propozycji użyczenia sali za darmo dla niektórych  grup, kół. 
Powyższy wniosek przedstawił Kierownik Wydziału Oświaty Pan Jarosław 
Fertsch i stanowi on załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
Ad  15 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie (5 obecnych) podjął  uchwałę  w sprawie 
nieodpłatnego przekazania środka trwałego z Bursy Szkolnej Nr 1 w 
Wągrowcu na rzecz Zespołu Szkól  Ponadgimnzajalnych Nr 1 w Wągrowcu. 
Powyższą uchwałę przedstawił  Sekretarz Powiatu Pan Andrzej 
Sebastyański i stanowi ona załącznik nr  10 do niniejszego protokółu. 
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Ad 16 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie (5 obecnych) podjął  uchwałę  w sprawie  
zmian w budżecie powiatu na 2004 rok. 
Powyższą uchwałę przedstawił  Sekretarz Powiatu Pan Andrzej 
Sebastyański i stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 17 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie (5 obecnych) podjął  uchwałę  w sprawie   
zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 2004r.  Powyższą 
uchwałę przedstawił  Sekretarz Powiatu Pan Andrzej Sebastyański i stanowi 
ona załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 18 
 
Zarząd zapoznał się projektem wystąpienia  do Urzędu Marszałkowskiego o 
przydział środków finansowych na budowę sali gimnastycznej w Gołańczy 
z Totalizatora Sportowego . Zarząd wystąpi do Urzędu Marszałkowskiego z 
niniejszym pismem. Powyższe pismo przedstawił Wicestarosta Michał 
Piechocki  i stanowi ono załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 19 
 
Wniosek  ZSP Nr 2 o zwiększenie środków budżetowych na remont sali  
będzie przedmiotem obrad Zarządu w późniejszym terminie. Wniosek 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 20 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył porozumienie Burmistrza Miasta 
Wągrowca o refundację budowy ronda  Leśna – Dębińska i zostanie owo  
porozumienie podpisane przez Zarząd. Powyższe porozumienie zreferował 
Wicestarosta Michał Piechocki i stanowi ono załącznik nr 15 do niniejszego 
protokółu.  
 
Ad 21 
 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na 10 listopada o godz.8.00. 
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Ad 22 
 
Pan Michał Piechocki Wicestarosta  przedstawił  wyniki wyboru oferenta 
Poinformował, że wpłynęły 3 oferty. Wyłoniono oferenta  w wyniku czego  
zostanie zlecona usługa  na doradztwo finansowe.  Zarząd  jednogłośnie 
wyraził zgodę na podpisanie stosownej umowy. W listopadzie br. zostanie 
złożony wniosek  . Zdaniem Zarządu należy  przyjąć taki wariant i w to 
wejść celem realizacji.  
 
Zarząd Powiatu  ustalił, że na  jubileusz 20-lecia  istnienia Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego ufunduje 1000 zł., z przeznaczeniem na 
pomoce naukowe dla Ośrodka. 
 
Zarząd Powiatu zgłosił wniosek do Wydziału Oświaty , aby wyjaśnić czy 
były płacone nadgodziny nauczycielom za 1 września i 14 października br. 
Zgodnie z porządkiem obrad na tym posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 
 

Protokolantka 
         ______________ 
       / Mariola  Substyk /                                           
                                      
                                                                                     Starosta  Wągrowiecki 
                                                       
                                                        ________________________________ 
                                                                          / Józef Sulikowski /  
 

 
 
                                                                             Wicestarosta  
                                                       
                                                        _______________________________ 
                                                                        / Michał Piechocki  /  
 
                                                             

                                                                        
 

    Tomasz Kranc                     _______________ 
     
    Tadeusz Synoracki              _______________ 

 
    Andrzej Wieczorek             _______________ 

 


